
Zápis z veřejného zasedání č. 8/2019 
 

konaného 25. 11. 2019 od 18:00 hodin 

v zasedací místnosti OÚ Rynholec  

 

Přítomni 3 občané, 

5 zastupitelů obce 

(omluveni p. Smolka a p. Ledvinka) 

 

 

Starosta obce zahájil v 18:00 hodin veřejné zasedání, přivítal občany a seznámil je s 

programem: 

 

1) Kontrola usnesení č. 7/2019 ze dne 13. 10. 2019 

2) Informace k přípravě rozpočtu obce na rok 2020 

3) Navýšení rozpočtu kulturního výboru 

4) Navýšení dotace Tenis klub Rynholec 

5) Projektová dokumentace – přechod u MŠ 

6) Rozpočtové opatření č. 7/2019 

 

Jako ověřovatelé zápisu jsou navrhováni p. Jana Roštínská a p. Jaroslav Prokeš, jako 

zapisovatel p. Milan Dvořák. 

 

 

1) Kontrola usnesení č. 7/2019 ze dne 30. 10. 2019 

 

p. Dvořák provedl kontrolu usnesení z minulého VZ, v rámci které konstatoval, že zde 

uložené úkoly jsou všechny splněny. 

Vzato zastupiteli na vědomí 

 

 

2) Informace k přípravě rozpočtu obce na rok 2020 

 

Starosta obce seznámil občany s plánovanými investičními akcemi a opravami v obci na 

rok 2020. Dále p. Drábek seznámil přítomné s plánovaným rozpočtem na rok 2020 a 

s jednotlivými položkami. Rozpočet obce by mohl být zkompletován první týden v prosinci 

2019. 

 

 

3) Navýšení rozpočtu kulturního výboru 

 

P. Roštínská vysvětlila důvody žádosti o navýšení rozpočtu kulturního výboru o 22.000 Kč, 

spočívajících ve skutečnosti, že na rok 2019 si kulturní výbor nechal rozpočet ve stejné výši 

jako byl v roce 2018, ale nakonec bylo uspořádáno víc akci, takže organizace byla finančně 

náročnější. Z důvodu pokrytí již naplánovaných akcí kulturního výboru do konce roku 2019 je 

třeba navýšit rozpočet o uvedenou částku. 

Starosta obce vyzdvihl a pochválil práci kulturního výboru za rok 2019. 

 



 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují navýšení rozpočtu Kulturního výboru obce Rynholec 

o 22.000 Kč. 

Pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0  

 

4) Navýšení dotace Tenis klubu Rynholec 

 

Starosta obce seznámil přítomné s další žádostí Tenis klubu Rynholec o navýšení dotace. Na 

posledním VZ byla řešena žádost v podstatě stejná, která obsahovala navíc jen vánoční posezení 

v restauraci a zněla na částku o cca 10.000 Kč vyšší. Žádost byla na VZ zamítnuta. Vzhledem 

k tomu, že žádost neobsahuje žádné nové informace, díky kterým by bylo možné přehodnotit 

rozhodnutí na minulém VZ. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce neschvalují navýšení dotace Tenis klubu Rynholec. 

 

Pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0  

 

 

5) Projektová dokumentace – přechod u MŠ 

 

Starosta obce seznámil zastupitele s postupem prací v rámci budování přechodu u MŠ. Cena 

projektu by se měla pohybovat cca kolem 50.000 Kč. 

 

Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje zadání projektové dokumentace na přechod u 

mateřské školy. 

Pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0  

 

 

6) Rozpočtové opatření č. 7/2019 

 

P. Drábek seznámil přítomné s jednotlivými položkami rozpočtového opatření č. 7/2019. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují rozpočtové opatření č. 7/2019. 

 

Pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0  

 

- R.S.: počítá se v rozpočtu s penězi za prodej pozemek pod haldou? Starosta odpověděl, 

že peníze za prodej tam nejsou, protože není jisté, že proběhne platba v roce 2020. 

 

- J.S.: Bylo by možné nad viadukt přidat lampu veřejného osvětlení. Starosta odpověděl, 

že se podívá na situaci, ale vidí problém v tom, že světlu tam pravděpodobně budou 

stínit stromy. 

 

- J.S.: Čistily se památníky? P. Dvořák odpověděl, že oba dva byly vyčištěny a opraveny 

v květnu 2019. 

 



- R.S. se zeptal na podrobnosti ohledně smlouvy o prodeji pozemku haldy. Starosta 

odpověděl. 

 

- R.S.: jak dopadla kolaudace sokolovny? Starosta odpověděl, že kolaudace dopadla 

velice dobře, je zkolaudováno. Jakmile bude mít písemné vyhotovení, bude učiněn 

vklad do katastru. 

 

- R.S.: Bude možné se do sokolovny podívat? P. Roštínská odpověděla, že na 6. 12. 2019 

od 16:00 hodin možnost pro zájemce podívat se do nově zrekonstruované sokolovny 

včetně „pekla“ a nově vystavěných prostorů. Podrobnosti budou zveřejněny před akcí. 

 

 

Vzhledem k absenci dalších dotazů či připomínek bylo veřejné zasedání ukončeno v 18:40 

hodin. 

 

     Ověřovatel:           Ověřovatel: 

 

 _______________       _______________ 

 Jana ROŠTÍNSKÁ       Jaroslav PROKEŠ 
 

Starosta obce 

 

_______________ 

Jaromír DYNTAR 

 


